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Motion om bioenergi: 'T !i

Vid ny- eller ombyggnad av kommunens fastigheter uppkommer ofta frågan om 
val av energislag för uppvärmning. Det är givetvis eftersträvansvärt att bygga 
bort användningen av olja och gå över till förnyelsebara energikällor.

Numera väljs ofta någon form av värmepumpslösning, som jordvärme, sjövärme 
osv. Detta innebär en energibesparing, men samtidigt en ökad förbrukning av el. 
El är den mest högförädlade energiformen och kan användas till mer värdefulla 
syften än att skapa värme.

Hylte är én skogskommun. Skogsnäringen skapar många arbetstillfällen i 
kommunen i hela kedjan från skog till förädlingsindustri. Detta bör vi värna. 
Mängden producerad biobränsle i kommunen överstiger förbrukningen.
Om mer biobränsle förbrukades lokalt vore det miljömässigt än bättre.
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Alternativet med biobränsle borde regelmässigt beaktas som värmekälla. 
Pelletspanna med förråd går exempelvis att leasa i komplett paket, monterat i 
containers.
Även fliseldning kan vara ett alternativ. T.ex. för lokala privata entreprenörer att 
driva med helhetsansvar. Fastighetsägaren köper då färdig värme per kWh.

Därför önskar vi att:
Jämförande kalkyler för alternativet med bioenergi alltid skall tas fram och 
redovisas innan investeringsbeslut tas om ny- eller ombyggnad av 
värmeanläggningar i kommunala fastigheter.
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